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§ 4 

Nämndens frågor till förvaltningen 

 

Ledamoten Christina Elffors Sjödin (M) återkommer till frågan hon 

ställde vid nämndens föregående sammanträde om situationen på 

nämndens boende för ensamkommande barn i Rågsved, bland annat 

kring uppgifter om droganvändning på boendet. Avdelningschef 

Jenny Swärd svarar att det funnits problem på boendet, framför allt 

under våren och sommaren, som hanterats, och att det nu inte ska 

finnas problem med droganvändning och obehöriga besökare på 

boendet. Förvaltningen kommer att undersöka frågan ytterligare och 

återkomma med mer information kring den aktuella situationen på 

boendet. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


